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PROTOKÓŁ Nr XXXIII.2017 

przebiegu Sesji Rady Dzielnicy Nowe Miasto 

która odbyła się w dniu 19 maja 2017 r. 

 

Otwarcie Sesji 

 

Sesja odbyła się w sali obrad Urzędu Miasta Zielona Góra przy ul. Generała Jarosława Dąbrowskiego 

41 , początek godzina 14.00. 

Sesję otworzył i jej przewodniczył Przewodniczący Rady Dzielnicy Nowe Miasto radny Zenon Rabęda. 

Przewodniczący Rady Dzielnicy stwierdził prawomocność posiedzenia, z uwagi na obecność 

wymaganego qworum. 

Na Sali znajduje się 14 radnych, na stan Rady 15 radnych. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy na wstępie przywitał przybyłych: 

Pana Leszka Klima Dyrektora KZG, Panią Monikę Jakubowską Inspektora ds. nadzoru i współpracy z 

organizacjami pozarzadowymi, Pana Marka Budniaka Radnego Rady Miasta, Przewodniczącego 

Zarządu Mariusza Zalewskiego, Z-cę Przewodniczącego Zarządu Sebastiana Jagiełowicza, Panią 

Kierownik Biura Dzielnicy Urszulę Zamiatała, oraz Panie i Panów sołtysów, Panie i Panów radnych 

Dzielnicy oraz gości. 

Na Sekretarza obrad wybrano radnego Marka Karwackiego. 

2. Przedstawienie porządku obrad 

 

Ad.2 

Przewodniczący Rady Dzielnicy odczytał porządek obrad, który został radnym przesłany w 

zawiadomieniach, po czym spytał czy są propozycje zmiany. 

 

Przewodniczący Zarządu, zwrócił się z prośbą do Państwa radnych o wyrażenie zgody na 

wprowadzenie do porządku obrad 7 projektów uchwał, które wpłynęły już po przesłaniu zawiadomień w 

sprawach: 

 opinii o projekcie uchwały w sprawie szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania ulg w 

spłacie należności cywilnoprawnych oraz warunków dopuszczalności pomocy publicznej w 

przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc publiczną-druk nr 287, 

 opinii o projekcie uchwały w sprawie ustanowienia pomnika przyrody („Karolina i Wojciech”) – 

druk nr 288, 

 opinii o projekcie uchwały w sprawie ustanowienia pomnika przyrody („Gabryś”) – druk nr 289, 

 opinii o projekcie uchwały w sprawie ustanowienia pomnika przyrody („Dąb 500-lecia) – druk nr 

290, 

 zmieniająca uchwałę w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych 

przez mieszkańców sołectwa Nowy Kisielin – druk nr 292, 

 zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych przez mieszkańców sołectwa 

Nowy Kisielin – druk nr 293, 

 opinii o projekcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia cen i opłat za usługi 

przewozowe, uprawnień do przejazdów ulgowych oraz przepisów taryfowych w komunikacji 

miejskiej świadczone przez Miejski Zakład Komunikacji w Zielonej Górze – druk nr 295. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy, zwrócił się z prośbą do radnych, o przegłosowanie zaproponowanych 

projektów uchwał: 

 druk nr 287 został przyjęty jednogłośnie, 
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 druk nr 288 został przyjęty jednogłośnie, 

 druk nr 289 został przyjęty jednogłośnie, 

 druk nr 290 został przyjęty jednogłośnie, 

 druk nr 292 został przyjęty jednogłośnie, 

 druk nr 293 został przyjęty jednogłośnie, 

 druk nr 295 został przyjęty jednogłośnie. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy poprosił o przegłosowanie porządku obrad wraz z wprowadzonymi 

zmianami. 

Porządek obrad wraz z zaproponowanymi zmianami przyjęto 14 głosami za. 

  

3. Przyjęcie protokołu obrad z poprzedniej Sesji 

Przewodniczący Rady Dzielnicy, zwrócił się z zapytaniem do Sekretarza obrad czy zostały zgłoszone 

uwagi do treści protokołu ostatniej  Sesji Rady Dzielnicy. 

Sekretarz oświadczył , że nikt z radnych uwag nie zgłosił. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy poprosił o przegłosowanie przyjęcia protokołu  

Protokół został przyjęty 13 głosami za i 1 wstrzymującym. 

 

4. Sprawozdanie z realizacji „Programu współpracy Miasta Zielona Góra z organizacjami 

pozarządowymi.  

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy, zwrócił się z prośbą do Pani Moniki Jakubowskiej o przedstawienie 

sprawozdania. 

 

Pani Monika Jakubowska oświadczyła, że obowiązek opracowania sprawozdania wynika z ustawy z 

2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie. Na podstawie tej ustawy Prezydent 

Miasta do dnia 31 maja każdego roku, zobowiązany jest do sporządzenia corocznego sprawozdania i 

przedłożenia go Radzie Miasta i do opublikowania go w Biuletynie Informacji Publicznej urzędu. 

Sprawozdanie jest dokumentem podsumowującym  współpracę Miasta z organizacjami pozarządowymi. 

W roku ubiegłym ogłoszono 21 otwartych konkursów ofert na realizację zadań publicznych. Złożono 720 

ofert, z czego umów zawarto 554. Łączna kwota  dotacji na ich realizacje wyniosła 9 173 457,00 zł z 

czego wykorzystanych zostało 9 158 591,74 zł, co stanowi 99,8%. 

 

W roku 2016 powstało na terenie Miasta 20 nowych organizacji pozarządowych. 

 

Radny Krzysztof Wołczyński powiedział, że drużyna piłkarska młodzików z Łężycy otrzymała 

dofinansowanie w wysokości zaledwie 14 tys zł natomiast drużyna Falubazu dotrzymała 

dofinansowanie w wysokości ok. 0,5 mln zł. Drużyna z Przylepu, która dostała się do okręgówki 

otrzymała dofinansowanie w wysokości 30 tys zł, proporcja dofinansowania jest dla mnie niezrozumiała. 

 

Pani Jakubowska odpowiedziała, że nie zasiadam w Komisji więc nie znam zasad przydziału 

dofinansowania. Sugestie Pana radnego zgłoszę Naczelnikowi. 

  

Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał czy są pytania. 

Przewodniczący Rady Dzielnicy, podziękował Pani Monice Jakubowskiej za złożone sprawozdanie. 

 

5. Podjęcie uchwał  lub zajęcie stanowiska 

1/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy, powiedział że pierwszy projekt uchwały dotyczy opinii o projekcie 

uchwały w sprawie przyznania liczby punktów za spełnianie ustawowych kryteriów rekrutacji oraz 



3 

określenia kryteriów rekrutacji organu prowadzącego i dokumentów niezbędnych do potwierdzenia 

spełnienia tych kryteriów w pierwszym etapie naboru do placówek publicznych zapewniających opiekę i 

wychowanie uczniom w okresie pobierania nauki poza miejscem stałego zamieszkania – druk nr 282. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że projekt uchwały był omówiony na dzisiejszym wspólnym 

posiedzeniu Komisji i uzyskał opinię pozytywną . 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy są jeszcze pytania do projektu uchwały. 

  

Pytań nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący Rady Dzielnicy poprosił Przewodniczących Komisji o przedstawienie 

opinii  Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej radny Jarosław Bartkowicz powiedział, 

że Komisja projekt uchwały  zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie,. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie. Za przyjęciem głosowało 14 radnych, nikt z 

radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr XXXIII.276.2017. 

 

2/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy, powiedział że kolejny projekt uchwały dotyczy opinii o projekcie 

uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji 

zgłoszonych przez mieszkańców sołectwa Kiełpin – druk 283. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że projekt uchwały był omówiony na dzisiejszym wspólnym 

posiedzeniu Komisji i uzyskał opinię pozytywną. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy są jeszcze pytania do projektu uchwały. 

  

Pytań nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący Rady Dzielnicy poprosił Przewodniczących Komisji o przedstawienie 

opinii Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej radny Jarosław Bartkowicz powiedział, 

że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie,. 
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Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie. Za przyjęciem głosowało 14 radnych, nikt z 

radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr XXXIII.277.2017. 

 

3/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy, powiedział że następny projekt uchwały dotyczy opinii o projekcie 

uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie współpracy w zakresie realizacji projektu 

pn.”Budowa infrastruktury rowerowej na terenie Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Zielonej Góry – 

Miasto Zielona Góra-Etap II” – druk 284. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że projekt uchwały był omówiony na dzisiejszym wspólnym 

posiedzeniu Komisji i uzyskał opinię pozytywną. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy są jeszcze pytania do projektu uchwały. 

  

Pytań nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący Rady Dzielnicy poprosił Przewodniczących Komisji o przedstawienie 

opinii Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej radny Jarosław Bartkowicz powiedział, 

że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie. Za przyjęciem głosowało 14 radnych, nikt z 

radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr XXXIII.278.2017. 

 

4/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że kolejny projekt uchwały dotyczy opinii o projekcie 

uchwały w sprawie zaopiniowania wniosku o nadanie nazwy rondu w Zielonej Górze – druk 285. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że projekt tej uchwały też był omówiony na dzisiejszym 

wspólnym posiedzeniu Komisji i uzyskał opinię pozytywną. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy są jeszcze pytania do projektu uchwały. 

  

Pytań nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący Rady Dzielnicy poprosił Przewodniczących Komisji o przedstawienie 

opinii Komisji. 
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Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej radny Jarosław Bartkowicz powiedział, 

że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie. Za przyjęciem głosowało 14 radnych, nikt z 

radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr XXXIII.279.2017. 

 

5/  

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że następny projekt uchwały dotyczy opinii o projekcie 

uchwały w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych przez mieszkańców 

sołectwa Zawada – druk nr 286. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że projekt uchwały był omawiany na dzisiejszym wspólnym 

posiedzeniu Komisji i uzyskał opinię pozytywną. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy są pytania do projektu uchwały. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący Rady Dzielnicy poprosił Przewodniczących Komisji o przedstawienie 

opinii Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej radny Jarosław Bartkowicz powiedział, 

że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie. Za przyjęciem głosowało 14 radnych, nikt z 

radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała  Nr XXXIII.280.2017. 

 

6/  

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że następny projekt uchwały dotyczy opinii o projekcie 

uchwały w sprawie szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania ulg w spłacie należności 

cywilnoprawnych oraz warunków dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga 

stanowić będzie pomoc publiczną – druk nr 287. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że na posiedzeniu komisji projekt uzyskał opinię 

pozytywną.  
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Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy są jeszcze pytania. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy poprosił Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej radny Jarosław Bartkowicz powiedział, 

że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie. Za przyjęciem głosowało 14 radnych, nikt z 

radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr XXXIII.281.2017. 

 

7/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że kolejny projekt uchwały dotyczy opinii, sprawie 

ustanowienia pomnika przyrody („Karolina i Wojciech”) – druk nr 288. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że projekt uchwały był omówiony na dzisiejszym wspólnym 

posiedzeniu komisji, po czym zwrócił się z prośbą do Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii 

Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej radny Jarosław Bartkowicz  powiedział, 

że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Po wysłuchaniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy są pytania do projektu 

uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy poprosił o przegłosowanie uchwały i przeprowadził głosowanie. Za 

przyjęciem głosowało 14 radnych, nikt z radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr XXXIII.282.2017. 

 

8/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że kolejny projekt uchwały dotyczy opinii o projekcie w 

sprawie ustanowienia pomnika przyrody („Gabryś”) – druk nr 289. 
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Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że projekt tej uchwały był też omawiany na dzisiejszym 

wspólnym posiedzeniu komisji i uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy są pytania. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy poprosił  Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej radny Jarosław Bartkowicz powiedział, 

że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie. Za przyjęciem głosowało 14 radnych, nikt z 

radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr XXXIII.283.2017. 

 

9/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że kolejny projekt uchwały dotyczy opinii o projekcie w 

sprawie ustanowienia pomnika przyrody („Dąb 500-lecia”) – druk nr 290. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że projekt tej uchwały był też omawiany na dzisiejszym 

wspólnym posiedzeniu komisji i uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy są pytania. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy poprosił Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej radny Jarosław Bartkowicz powiedział, 

że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie. Za przyjęciem głosowało 14 radnych, nikt z 

radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr XXXIII.284.2017. 

 

10/  
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Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że następny projekt uchwały dotyczy opinii o projekcie 

uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji 

zgłoszonych przez mieszkańców sołectwa Nowy Kisielin – druk nr 292. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że projekt uchwały był omówiony na dzisiejszym 

posiedzeniu komisji, po czym zwrócił się z prośbą do Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii 

Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej radny Jarosław Bartkowicz  powiedział, 

że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Po wysłuchaniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy są pytania do projektu 

uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy poprosił o przegłosowanie uchwały i przeprowadził głosowanie. Za 

przyjęciem głosowało 14 radnych, nikt z radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr XXXIII.285.2017. 

 

11/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że kolejny projekt uchwały dotyczy opinii o projekcie 

uchwały w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji  zgłoszonych przez mieszkańców  

sołectwa Nowy Kisielin – druk nr 293. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że projekt uchwały był omówiony na dzisiejszym 

posiedzeniu komisji, po czym zwrócił się z prośbą do Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii 

Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej radny Jarosław Bartkowicz powiedział, 

że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Po wysłuchaniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy są pytania do projektu 

uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy poprosił o przegłosowanie uchwały i przeprowadził głosowanie. Za 

przyjęciem głosowało 14 radnych, nikt z radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 
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Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr XXXIII.286.2017. 

 

12/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że ostatni projekt uchwały dotyczy opinii o projekcie 

uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia cen i opłat za usługi przewozowe, uprawnień 

do przejazdów ulgowych oraz przepisów taryfowych w komunikacji miejskiej świadczone przez Miejski 

Zakład Komunikacji w Zielonej Górze – druk nr 295. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że projekt uchwały był omówiony na dzisiejszym 

posiedzeniu komisji, po czym zwrócił się z prośbą do Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii 

Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej radny Jarosław Bartkowicz  powiedział, 

że Komisja projekt uchwały  zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Po wysłuchaniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy są pytania do projektu 

uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy poprosił o przegłosowanie uchwały i przeprowadził głosowanie. Za 

przyjęciem głosowało 14 radnych, nikt z radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr XXXIII.287.2017. 

 

6.Interpelacje i zapytania. 
 

Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy ktoś z radnych chce zabrać głos. 

Radny Krzysztof Wołczyński oświadczył, że próbował dodzwonić się do pracownika od dróg ale to się 

nie udało, w związku z tym zwrócił się do Dyrektora Klima. Na ulicy Drobiowej w Łężycy został 

rozsypany tłuczeń, ale bardo gruby i ostry, wczoraj byłem świadkiem jak kobieta  jadąca skuterem się 

wywróciła, doznała urazu nogi, musiało to być cos poważnego bo zabrało ja pogotowie, dlatego proszę 

aby tłuczeń przewalcować. 

 

Radny Czesław  Śnieżko spytał, kiedy będą zamiatane drogi. 

 

Dyrektor Leszek Klim odpowiedział, że co do tłucznia to trudno wybrać który jest lepszy, gruby czy 

drobny, co do ulicy Drobiowej to postaramy się zagęścić tłuczeń drobnym i dopiero go uwalcować. 

Co do zamiatania ulic, to będziemy pracować już tylko jedną zamiatarką, więc Krępa na pewno niedługo 

będzie sprzątana. 

 

Radny Marek Karwacki, spytał jaki był koszt wynajmu zamiatarki. 

 

Dyrektor odpowiedział, że jedno sprzątanie to koszt ok. 23 tys zł, ale dokładnie nie potrafię 

odpowiedzieć, na pewno koszt zamiatania 1 m to kwota 0,50 zł. 
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Radny Krzysztof Wołczyński powiedział, że miał być gotowy projekt na budowę dróg, ale nadal go nie 

ma, a mieszkańcy życzyli by sobie aby drogi te były już robione. Miasto z bonusa wydało dopiero 14 

mln zł a rocznie miało wydać 20 mln. 

 

Dyrektor Klim odpowiedział, że do umowy zawarty był aneks z projektantem do 31 maja, projekt jest już 

wykonany, będziemy przystępować do ogłoszenia przetargu. 

 

Przewodniczący Zarządu Mariusz Zalewski wyjaśnił, że harmonogram realizacji zadań będzie na pewno 

aktualizowany, głównie z uwagi na reorganizację Departamentu, i przejęcia zadań inwestycyjnych przez 

Zakład Komunalny, ale systematycznie zadania będą realizowane. 

 

Radna Sylwia Brońska spytała, dlaczego Miasto nie dokłada nam do inwestycji, musimy to robić z 

własnych środków, a miasto do swoich zadań dokłada z budżetu miasta. 

 

Przewodniczący Zarządu, wyjaśnił że nie ma dwóch budżetów, budżet jest jeden, z niego przeznaczana 

są środki na inwestycje. 

 

7.Sprawy różne. 

1/ 

Przewodniczący Zarządu, zaprosił chętnych do udziału w wyścigu smoczych łodzi w Neuhausen, które 

odbędą się 10 czerwca br. 

Kolejna sprawa to Święto Dzielnicy, które odbędzie się w sołectwie Zawada, najprawdopodobniej 2 

września, ponieważ chcemy naszą uroczystość „włożyć” w program Winobrania.zaproszenia w 

stosownym okresie zostaną wysłane. 

3/ 

Następna sprawa, to projekty które będziemy realizować, pierwszy to Projekt „Senior” organizowany 

wspólnie z seniorami z Neuzelle, rozpocznie się już 31 czerwca. 

Kolejne 3 projekty skierowane będą dla dzieci są to: 

-warsztaty taneczne w Przylepie, 

-sportowe w WOSiR w Drzonkowie, 

i snookera, w warsztatach udział będą brały dzieci nasze z Niemiec. 

Będą też zorganizowane wycieczki do Wrocławia do ZOO i Afrykarium, ponadto jak co roku będą tez 

półkolonie. 

4/ 

Sebastian Jagiełowicz poprosił aby informacje o organizacji wymienionych imprez przekazać do 

informatora kulturalnego. 

5/ 

Pan Jarosław Biernacki, Z-ca Komendanta Straży Miejskiej, odczytał pismo skierowane do Rady 

Dzielnicy oraz Zarządu Dzielnicy w związku z jego trudną sytuacją /pismo w załączeniu/, jak będą 

pytania to chętnie odpowiem. 

6/ 

Radny Czesław Śnieżko przypomniał, że w kontrakcie połączeniowym zagwarantowany był 8 letni okres 

zatrudnienia byłych pracowników Gminy. 

Pan Jarosław Biernacki powiedział, że w stosunku do jego osoby został zastosowany taki „trik” że przez 

ostatnie 2 lata funkcjonował „stary” regulamin straży, w którym była mowa o Z-cy Komendanta. W 

nowym regulaminie zapisu o z-cy komendanta już nie ma. Sugerowałem aby w regulaminie ukazał się 

zapis o utworzeniu referatu, który zajmował by się tylko Dzielnicą Nowe Miasto, ale to nie zostało 

zrobione, otrzymałem trzymiesięczne wypowiedzenie warunków pracy i płacy, jeżeli tego nie przyjmę to 

pożegnamy się z Urzędem. Z moich informacji wynika, że z byłego Urzędu Gminy już 12 osób nie 

pracuje w Urzędzie Miasta.  
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Radny Krzysztof Wołczyński zwrócił się do Przewodniczącego Rady Dzielnicy, że powinien Pan 

osobiście sprawą się zainteresować bo jest Pan na liście za „tak”. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że nie będziemy sobie palcem skazywać kto był na tak a 

kto na nie, było referendum i to mieszkańcy zdecydowali o połączeniu. 

 

Radny Śnieżko, referendum było tylko w gminie, w mieście referendum nie było, były jedynie 

konsultacje, kartkę mógł wrzucić każdy i to wiele  razy. Uważam, że w tej sprawie powinniśmy wspólnie 

porozmawiać. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że w sprawach kadrowych decyduje Prezydent, my 

możemy jedynie w tej sprawie zająć stanowisko i takie możemy przygotować na kolejną Sesję. 

 

Pan Jarosław Biernacki powiedział, że dobrze by było gdyby Rada Dzielnicy zajęła stanowisko w mojej 

sprawie, bo każdy może znaleźć się w podobnej sytuacji jak ja. 

 

Sołtys wsi Nowy Kisielin oświadczył, że złożyliśmy pismo do ZWiK podpisane przez 68 osób w sprawie 

jakości wody w Nowym Kisielinie, nie mamy na nie odpowiedzi, dlatego zdecydowaliśmy aby na kolejne 

zebranie wiejskie zaprosić Pana Prezydenta Kubickiego. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy odpowiedział, że woda była badana w różnych miejscach już 

trzykrotnie, i stwierdzono że woda jest bardzo dobra. 

 

Sołtys wsi Barcikowice Franciszek Kosidło powiedział, że nie są czyszczone drogi z piasku a trawniki 

nie koszone. 

 

Radny Krzysztof Wołczyński powiedział, że zgodnie z naszym statutem paragraf 128 zgłaszam formalny 

wniosek o przygotowanie stanowiska w sprawie Pana Biernackiego. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy, poddał wniosek Pana Wołczyńskiego pod głosowanie. 

 

Za przygotowaniem wniosku głosowało 8 radnych. 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad o godz. 15.10 Przewodniczący Rady Dzielnicy zakończył obrady. 

 

 

 

 

Protokołowała                                 Sekretarz  Obrad          Przewodniczący 

                            Rady Dzielnicy  

……………                                         ………………….                                …………………… 

 Ewa  Fogiel                           Marek Karwacki           Zenon Rabęda 

 


